

Research Study Participants Wanted

Published September 9th, 2026

We are

Recruiting Study Participants

Assessing Readiness for mHealth Use in Hearing Healthcare: A Global Survey of Clinicians

- **WHO?** Hearing healthcare professionals who are currently providing hearing aid fitting services and who speak English
- **WHAT IS INVOLVED?** Completion of an online survey (up to 10 min)
- **YOU NEED:** A mobile device/computer and the internet



Use the following link or QR code to begin the survey:

<https://tinyurl.com/ejsnu3ce>



QUESTIONS?

PI: Danielle Glista, daglista@nca.uwo.ca

Version Date: June 10, 2026

THE ROLE OF ADVOCACY IN HEARING HEALTH CARE SURVEY

Dear hearing healthcare provider,

We are inviting you, as a hearing healthcare provider, to participate in a survey study titled “The role of advocacy in hearing healthcare: a survey of hearing healthcare providers”. This survey is a part of a doctoral research project investigating the advocacy participation of Canadian hearing healthcare providers. The findings from this survey will help us understand advocacy in hearing healthcare practice and how to support hearing healthcare providers in their advocacy activities.

Please see the link below for a 20-minute survey about your hearing healthcare related advocacy activities. The survey will be open until July 31st. We may send one reminder email in two weeks. If you do not wish to receive this reminder, please respond to this email with “no thank you”.

For more information on the study, please see the attached consent form or reach out to Danielle Lafleur at lafleu2@student.ubc.ca.

Survey link: https://ubc.ca1.qualtrics.com/jfe/form/SV_3afdFQpiOZAJ5jw

Sincerely,

Dr. Lorraine Jenstad & Danielle Lafleur

Dr. Lorraine Jenstad (Principal Investigator)

Associate Professor PhD Candidate

Faculty of Medicine, School of Audiology & Speech Sciences

University of British Columbia

Email: ljenstad@audiospeech.ubc.ca

Danielle Lafleur

Faculty of Medicine, School of Audiology & Speech Sciences

University of British Columbia

Email: lafleu2@student.ubc.ca

Cher professionnel de la santé auditive,

Nous vous invitons, en tant que professionnel de la santé auditive, à participer à une enquête intitulée « Le rôle du plaidoyer dans les soins auditifs : une enquête auprès des professionnels de la santé auditive ». Cette enquête s’inscrit dans le cadre d’un projet de recherche doctorale portant sur la participation des professionnels de la santé auditive canadiens aux activités de plaidoyer. Les résultats de cette enquête nous aideront à mieux comprendre le rôle du plaidoyer dans la pratique des soins auditifs et à déterminer comment soutenir les professionnels de la santé auditive dans leurs activités de plaidoyer.

Veuillez cliquer sur le lien ci-dessous pour accéder à une enquête de 20 minutes portant sur vos activités de défense des intérêts dans le domaine de la santé auditive. L’enquête sera ouverte

jusqu'au 31 juillet. Nous pourrions vous envoyer un e-mail de rappel dans deux semaines. Si vous ne souhaitez pas recevoir ce rappel, veuillez répondre à cet e-mail en indiquant « non merci ».

Pour plus d'informations sur cette étude, veuillez consulter le formulaire de consentement ci-joint ou contacter Danielle Lafleur à l'adresse lafleu2@student.ubc.ca.

Lien vers le questionnaire : https://ubc.ca1.qualtrics.com/jfe/form/SV_0THKzcohRcToE8m

Cordialement,

Dr Lorientne Jenstad et Danielle Lafleur

Docteure Lorientne Jenstad (chercheuse principale)

Professeure agrégée

Faculté de médecine, École de audiologie et des sciences de la parole

Université de la Colombie-Britannique

Courriel : ljensstad@audiospeech.ubc.ca

Danielle Lafleur

Doctorante

Faculté de médecine, École de audiologie et des sciences

Université de la Colombie-Britannique

Courriel : lafleu2@student.ubc.ca

Calling all hearing healthcare providers!

THE ROLE OF ADVOCACY IN HEARING HEALTHCARE

Researchers from the University of British Columbia are studying how hearing healthcare providers participate in advocacy related activities.

This research is a part of Danielle Lafleur's doctoral dissertation, under the supervision of Lorientne Jenstad, PhD.

WHAT'S INVOLVED?

A 20-minute anonymous, online survey about how you advocate in your role as a hearing healthcare provider.



WE WANT TO HEAR FROM YOU IF...

- You are an Audiologist or Hearing Instrument Practitioner/Specialist
- Currently practice anywhere in Canada



If you would like to participate, you can
request access via the link in the
description

V1

July 10 2026

Appel à tous les professionnel s de la santé auditive !

EN QUOI CELA CONSISTE-T-IL ?

Une enquête en ligne anonyme de 20 minutes sur la manière dont vous défendez les intérêts de vos patients dans le cadre de votre métier de professionnel de la santé auditive.



V1

LE RÔLE DE LA DÉFENSE DES INTÉRÊTS DANS LES SOINS AUDITIFS

Des chercheurs de l'Université de Columbia-Britannique étudient la manière dont les professionnels de la santé auditive participent à des activités de défense des intérêts.

Cette recherche s'inscrit dans le cadre de la thèse de doctorat de Danielle Lafleur, sous la direction de Lorientne Jenstad, docteur.

N'HÉSITEZ PAS À NOUS CONTACTER SI...

- Vous êtes audiologiste ou audioprothésiste
- Vous exercez actuellement n'importe où au Canada

Si vous souhaitez participer, vous pouvez demander un accès via le lien figurant dans la description

July 10 2026